
Občianske združenie 
SLOVENSKO BEZ DROG

PREDNÁŠKY  
„PRAVDA O  DROGÁCH“ 

Naším poslaním je, aby sa pravda o drogách dostala k deťom 
skôr, ako si ich pritiahnu drogoví díleri, ktorí práve, a hlavne 

deťom, dávajú falošné informácie o drogách. 



NAŠE VÝSLEDKY 
MÁJ - JÚN  

2023



Urobili sme 259 prednášok. 

Prednášky boli na 13 stredných školách, 
28 základných školách a v 1 reedukačnom 

centre. 

Spolu sa ich zúčastnilo 3515 žiakov 
a 228 učiteľov. 

Rozdali sme 3470 brožúr Pravda 
o drogách a 424 detí zložilo Sľub 

protidrogového šerifa.



Prednášky prebehli  
v týchto okresoch

Banská Bystrica, Bardejov, Bratislava, Brezno, Bytča, 
Dunajská Streda, Hlohovec, Kežmarok, Košice I, 

Levice, Malacky, Michalovce, Nitra, Nové Mesto nad 
Váhom, Piešťany, Poprad, Považská Bystrica, Prešov, 

Prievidza, Trenčín, Žiar nad Hronom, Žilina



Ako ohodnotili prednášky školy?
96%  označilo dĺžku 

prednášky za primeranú,  
4% škôl by chcelo, aby bola 

prednáška dlhšia

100 %  škôl odpovedalo, 
že naše prednášky 

splnili svoj cieľ

100 %  škôl povedalo, že 
žiakov obsah našej 
prednášky zaujal

100% škôl označilo formu 
prednášky a prednášateľa 

za výborného

100 % škôl označilo našu 
prednášku za lepšiu 
alebo rovnako dobrú  
ako iné protidrogové 

prednášky



Ako to vyzeralo na prednáškach?



Ako ohodnotili prednášky žiaci?



Ako ohodnotili prednášky učitelia?
„ Prednáška bola vynikajúca, pán Prekop k nám chodí pravidelne, je výborný, 

naozaj to s deťmi vie. Prednášku tentokrát predĺžil na 2 vyučovacie hodiny,  
čo bolo super, nemusel sa náhliť, deti sa mohli viac pýtať a viac s ním debatovať. 

Pán Prekop zaradil do prednášky aj žuvací tabak, začo sme mu veľmi vďační, 
lebo máme s tým dosť veľký problém na škole. Odvádzate slovami 
neopísateľnú, famóznu a nezaplatiteľnú prácu, ďakujeme krásne.”

„ Prednášky boli na vysokej profesionálnej úrovni, mali pozitívny ohlas  
u žiakov i kolegov, ktorí sa prednášok zúčastnili. Tešíme sa na ďalšiu 

spoluprácu.“

„Prednášajúci bol výborný. Zaujal žiakov, prednášal interaktívne a s humorom, 
čo žiaci veľmi ocenili. Informácie podával veľmi zrozumiteľne  

a primerane veku žiakov.”



Poďakovanie
Ďakujeme všetkým, ktorí pomohli, aby sme boli schopní dosiahnuť 

tieto výsledky a mohli šíriť pravdu o škodlivosti drog. 

V Bratislave, 27. 7. 2023 

 
Mgr. Michal Bučko 
Predseda združenia  

Slovensko bez drog, o.z.



NIEČO SA S TÝM DÁ UROBIŤ!

 
KONTAKT 

Slovensko bez drog, občianske združenie 
Mýtna 42 

811 05 Bratislava 

info@slovenskobezdrog.sk  
www.slovenskobezdrog.sk 

https://www.facebook.com/skbezdrog/

http://www.slovenskobezdrog.sk
https://www.facebook.com/skbezdrog/

